

Ref: KIPCO/DGCEO 55/22 dated 30 May 2022

**Boursa Kuwait Company
State of Kuwait**

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت

دولة الكويت

**Subject: Disclosure of Material Information
regarding the date of the Board of Directors
meeting**

**الموضوع: الإفصاح عن معلومة جوهرية بشأن موعد اجتماع مجلس
الإدارة**

With reference to the above subject, and the requirements of module 10 ("Disclosure and Transparency") of the executive bylaws of Law No. 7 of 2010, regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Attached is the disclosure form of material information.

و تفضلوا بقبول فائق التحية و الاحترام ،،،،

Sincerely,



كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القابضة)
Kuwait Projects Company (Holding)



**Samer Khanachet
Deputy Group Chief Executive Officer**

**سامر خناشيت
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة**

Disclosure Form of Material Information

30/5/2022	2022/5/30	التاريخ Date
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P.	شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
<p>We would like to inform you that the meeting of the Board of Directors of the Kuwait Projects Holding Company K.S.C.P. will be held on Thursday corresponding to 2/6/2022 at 3:00 PM to discuss the Asset Valuation report and the Fairness Opinion report issued by the investment advisor regarding the Merger by Amalgamation with Qurain Petrochemical Industries Company K.S.C.P., where Kuwait Projects Holding Company K.S.C.P. is the merging company, and Qurain Petrochemical Industries Company K.S.C.P. is the merged company.</p>	<p>تقرر انعقاد اجتماع مجلس إدارة شركة مشاريع الكويت القابضة ش.م.ك.ع. يوم الخميس الموافق 2022/6/2 في تمام الساعة الثالثة عصراً وذلك للنظر في تقرير تقويم الأصول ورأي مستشار الاستثمار بشأن عملية الاندماج عن طريق الضم مع شركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية ش.م.ك.ع. بحيث تكون شركة مشاريع الكويت القابضة ش.م.ك.ع. هي الشركة الدامجة، وشركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية ش.م.ك.ع. هي الشركة المندمجة.</p>	المعلومة الجوهرية Material Information
There is no impact of the material information on the company's financial position	لا يوجد أثر للمعلومة الجوهرية على المركز المالي الشركة	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position



Samer Khanachet
Deputy Group Chief Executive Officer

كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القابضة)
Kuwait Projects Company (Holding)



سامر خناشيت
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة